
CO ŘEŠILI ZASTUPITELÉ 23.1.2024 
1) Inventarizace 

Starostka seznámila zastupitele s výsledky inventarizace, která byla provedena k 31.12.2023. 

Byla provedena inventarizace veškerého majetku, závazků, pohledávek, jiných aktiv, jiných 

pasiv, podrozvahových účtů. Byla vyřazena kancelářská židle, motorová pila, tiskárna Canon a 

starý, původní počítač. Nově byla do majetku zařazena motorová pila, kuželková dráha a 

kancelářská židle. Zastupitelé se seznámili s jednotlivými inventarizovanými účty a 

přehlednými tabulkami, které slouží jako přílohy k inventarizaci, dále pak se souhrnnou 

Inventarizační zprávou. Inventarizační komise, ve své zprávě z 15. 1. 2024 konstatovala, že 

nebyly zjištěny žádné rozdíly a skutečný stav odpovídá evidencím a stavům na účtech. 

K inventarizaci neměl nikdo žádné připomínky ani dotazy.  

 

2) Zhodnocení roku 2023 

Starostka připravila zhodnocení loňského roku. Vše je zpracováno písemně do zprávy, která 

bude uveřejněna na úředních deskách. Zatím s hodnocením seznámila zastupitele. Jedná se o 

hodnocení celkové. Uvádí finanční výsledky, zůstatky na účtech, dotace přijaté i poskytnuté, 

počty obyvatel, práci zastupitelů, přestupky, uskutečněné akce a mnoho dalšího. V kostce 

zhodnocuje celý rok 2023. Písemná zpráva je přílohou tohoto zápisu.  

 

3) Prodej pozemku 
K Záměru č. 5/2023, který byl vyvěšen na úředních deskách od 15. 12. 2023 do 2. 1. 2024 se 

nikdo jiný krom manželů Kůtových nevyjádřil, nikdo jiný nemá o uvedený pozemek zájem. 

Obec v současné době prodává tyto pozemky za částku 100,-Kč/1 m2, je proto navrhováno i 

tento pozemek za tuto cenu prodat. Jedná se o 13 m2 pozemku parc. č. 926/6, zahrada.  

 

4) Plnění úkolů, různé 
Obec Žernovice byla zapojena do Tříkrálové sbírky. V letošním roce naši občané přispěli do 

této sbírky částkou 15.188,-Kč. 

 

Co se ČOV týká, bylo již položeno potrubí přes pole od hlavní silnice k pozemku, kde bude 

rybník. Nyní má dodavatelská firma přestávku. Zatím nám byla vystavena pouze jedna faktura. 

Tuto jsme uhradili z vlastních zdrojů. Financování výstavby čističky, je dle Rozhodnutí o 

poskytnutí dotace rozděleno do třech termínů. Konkrétně 31. 3. 2024, 30. 9. 2024 a 30. 9. 2025. 

Ing. Růžička nyní zpracovává prováděcí dokumentaci štěrbinové nádrže. Vše je konzultováno 

s dodavatelem stavby. 

Zastupitelům byla předestřena žádost obecně prospěšné společnosti ZDRAVOTNÍ KLAUN. 

Ta nás žádá o finanční dar. V rámci diskuse se zastupitelé shodli, že nebudeme přispívat. 

Starostka informovala zastupitele o skutečnosti, že již nastoupila nová účetní, která přebírá 

agendu po paní Sýkorové. Toto je mimo jiné, spojeno o s nákupem nových účetních modulů. 

Krajský úřad byl požádán o změnu oprávněné osoby pro vodovod a kanalizaci. Spolupráci 

s námi ukončil Ing. Kušta (odchází di důchodu), který byl oprávněným zástupcem. Nově jsme 

o spolupráci požádali Ing. Sellnera, byla s ním uzavřena smlouva o dílo, doložil veškerá 

potřebná potvrzení. Krajský úřad musí rozhodnout o změně oprávněného zástupce a tuto změnu 

promítnout do Rozhodnutí o provozování vodovodů a kanalizací obce Žernovice.   

Starostka informovala o spolupráci obce s hasiči při zajištění kulturních akcí, konkrétně 

dětského karnevalu, Masopustu a MDŽ. 


